

Dear colleagues, I wish you a Happy New Year, health and happiness in 2021.

Surely with the beginning of the year you have news for all EASC members, which will be interesting for them to read in the next newsletter in early February. New course offerings, new formats, new degrees, new dates, new literature, new members, new conventions, anything you have to share.

Please send me your news as 10-liners (maximum), please with a picture and gladly with a link to your homepage until 15.01.2021 to mathias.hofmann@easc-online.eu.

Thank you very much and come well into the new year,

Mathias Hofmann

Liebe Kolleginnen und Kollegen, ich wünsche Euch ein Frohes Neues Jahr, Gesundheit und Glück in 2021.

Sicherlich habt Ihr mit dem Jahresbeginn auch Neuigkeiten für alle EASC Mitglieder, die für diese interessant sind, im nächsten Newsletter Anfang Februar zu lesen. Neue Angebote an Kursen, neue Formate, neue Abschlüsse, neue Literatur, neue Mitglieder, neue Kongresse, alles was Ihr mitzuteilen habt.

Bitte sendet mir Eure News als 10-Zeiler (Maximum), bitte mit einem Bild und gerne mit einem Link zu Eurer Homepage bis zum 15.01.2021 an mathias.hofmann@easc-online.eu.

Herzlichen Dank und kommt gut in das Neue Jahr,

Mathias Hofmann

Mathias Hofmann

Mitglied im Vorstand der EASC e.V.

European Association for Supervision and Coaching.